
 

Strandparkskolen  

Referat af skolebestyrelsesmøde den 1. september  

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Emilie, Lise, Marie Louise,  

Skolerepræsentanter:  Tana, Marie Louise. 

Ledelse: Torben (mødeleder), Simone (referent), Inge (KKFO), Janni (afdelingsleder - gæst)   

Afbud: Janni, Mathias, Lotte 

 

Dagsorden  

Pkt. 1. Velkommen til nye og gamle medlemmer og konstituering af forperson/næstforperson m.v. (10 min)  

Præsentation af mødets deltagere 

Der har været flere datoer i spil, vedr. ordinært sb-møde, møde vedr. byggeri med forvaltningen og fælles møde med 

de øvrige kat. 4 skoler.  

Konstituering:  

Lise er valgt som forperson 

Bestyrelsen peger på Mathias som næstforperson 

Repræsentanter fra skole og KKFO: Torben og Inge 

Sekretær: Simone eller Janni 

Ledelsen har ikke stemmeret i skolebestyrelsen. Ved stemmelighed i bestyrelsen tæller forpersonens stemme for to. 

Der skal etableres et forældreråd for KKFO’en. Der har i den tidligere bestyrelse været drøftet at ligge 

forældrerådsmøderne eks. 2 gange årligt i forlængelse af sb-møderne.  

Alle medlemmer af skolebestyrelsen har tavshedspligt.   

 

Pkt. 2. Kort nyt fra Skole & KKFO. Ledelsen (10 min)  

Opstarten i august har været travl, herunder en del ansættelser på skole og KKFO. De fleste stillinger er nu besat. 

Forældrene orienteres løbende om skift i personalegruppen. 

Skolen har udarbejdet et fagligt årshjul, herunder med international læsedag, smagens dag og en tur til Operaen i 

september. 

Der er en øget tilgang i morgenåbning fra kl. 7.20. Det er ca. 25% af skolens elever som er i morgenåbningen, hvilket 

kræver justering i personalegruppen. Det ses ligeledes at flere elever er tilstede i alle ferier.  

Skolen er i gang med åben hus besøg. I år er det fælles møder enten morgen eller eftermiddag. 



I kommende uge er der forældremøde for alle klasser.  

Arbejdstilsynet har været på besøg i forhold til løft og forflyttelser. Besøget var positivt. Skolen har nu en ansvarlig 

som uddanner kommende personale i løft og flyt.  

Skolens korundervisning er startet igen i år.  

 

Pkt. 3. VBT – bustider. Ledelsen/SB (10 min)  

Grundet en ændring i skoleskemaerne blev der en kort deadline med ændringer af bustider fra VBT. Nye bustider har 

fyldt for mange forældre. Skolen har fået en håndfuld henvendelser på baggrund af ændringen. Særligt kl. 15.00 

afhentningen har givet dagligt bøvl for børn, forældre og personale. Tidsfristen har været svær at overholde, og der 

har været mange og store forsinkelser. I sidste uge afholdt skole og VBT-møde vedr. busafgangene. VBT kan ikke 

overholde tidsrammen til kl. 15.00, hvilket er en uholdbar situation. Derfor ændres bustiderne tilbage til 15.20 fra uge 

43. Skolen beklager den meget korte varsel der har været ændringer for. 

Skolen noterer busforsinkelser over 11 min.  Og indberetter til BUF.  

Skolen orienterer de øvrige forældre i morgen. Skolebestyrelsen har en opmærksomhed på VBT og har vil gerne følge 

med omkring buskørsler.  

 

Pkt. 4. Orientering og drøftelse om kommende møde med forvaltningen den 12.9 (byggeri-modernisering og 

renovering) og Arbejdstilsynet. Ledelsen/SB (20 min)  

Der er besluttet der skal påbegynde en modernisering og en renovering. I mellemtiden har arbejdstilsynet givet skolen 

et straks påbud omkring træk. Skolebestyrelsen har tidligere sendt 2 breve til borgmesteren. Skolebestyrelsen er 

blevet indkaldt til møde med forvaltningen den 12.9.  

Drøftelse af oplæg til mødet den 12.9. Skolebestyrelsen beslutter at sende nogle spørgsmål forud for mødet.  

Planen er at renoveringen sker i etaper, således at alle børn bliver på matriklen.  

 

Pkt. 5. Punkter jf. årshjulet og seneste møder opsamling): Ledelsen/SB (30 min) 

- A. Planlægning af årshjul (indsatser) i skolebestyrelsen 
- På kommende møde drøftes skolebestyrelsens årshjul. Opmærksomhed omkring hvornår skolebestyrelsen 

fører tilsyn med skolens virksomhed.  
 

- B. Info og seneste nyt fra skolen (se evt. under pkt.2) 
 

- Se punkt 2 i referatet 
- C. Budget / økonomi – 3. prognose 

3. prognose viser at skolen pt. har et lille underskud på 0,84%. Størstedelen af underskuddet skyldes en be-
sparelse fra marts, hvor skolen pålægges en besparelse på ca.300.000 kr. pga. øget udgift på 54 mio. i forvalt-
ningen til børn der segregeres til specialtilbud. Besparelsen er udregnet pr. elev i hele kommunen.  
 

- D. Tema og strategiske indsatser 
Den tidligere skolebestyrelse ønskede et tema omkring samarbejdet/kommunikationen mellem skole og 
hjem, med henblik på justering af princippet for skole/hjemsamarbejdet.  
 

- E. Forældremøder m.v. 



Drøftelse af forskellige møder/arrangementer mellem skole og hjem. Punktet tages op på næste 

skolebestyrelsesmøde. 

Pkt. 6 Bordet rundt & Nyt fra. SB/ledelsen. (15 min) 

1. SB - medlemmer  
Der er ønske om formøde mellem forældre inden ordinært mødet. Et. 30 min før mødets start. Punktet tages 
op på kommende møde.  
Lise har været til fælles møde for alle specialskoler. Der afholdes 4 møder om året.  

2. Medarbejdere  
3. Ledelsen  

12 nye børn er startet på skolen. Der er etableret endnu en klasse. Der har været en henvendelse fra en 
klasse, hvor der også har været afholdt et møde med ledelsen.  
Skolen/KKFO har en ubesat stilling.  
Skolen har ansat pædagogmedhjælpere med kompetencer inden for pleje og omsorg.  
Der arbejdes på at få tilknyttet en skolesocialrådgiver sammen med de øvrige kat. 4 skoler. 

 

Evt.  Pkt. til fælles Kat. 4 - forældremøde den 15.september  

Den 2. maj 2023 kan evt. også være et ordinært skolebestyrelsesmøde.  

  

Mødet sluttede 19:32  


